
To:
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Sent: Fri 11/24/2023 4:35:13 PM

Subject: RE: Beverbeheer Holsterbeek

Received: Fri 11/24/2023 4:35:14 PM

Dank je we voor de uitgebreide uiteenzetting.

Over de eerste casus hebben wij nog geen vraag gehad, wel over de tweede.

Vraag is:

Beste afdeling communicatie,

Ik heb een vraag namens de redactie van Peel en Maas in Venray.

We werden gisteren gebeld door 5.1.2¢ uit Oostrum over de vernieling van een beverburcht in een sloot op

Landgoed Geijsteren. Ik ben vanmorgen ter plekke gaan kijken en het klopt dat die dam 1s verdwenen. Fauna-mspecteur

EER -:tclde me dat de burcht in opdracht van het waterschap weg 1s gehaald.

Vanwege hoor en wederhoor:

Klopt dat verhaal van hem? Is dat gebeurt in opdracht van het waterschap?
Is die sloot eigendom van het waterschap?

Wat 1s de reden? Is de dam op verzoek van iemand weggehaald?

Hoe gaat het nu verder? Wordt er bijvoorbeeld een onderzoek naar/ evaluatie over gehouden?

Wat me opvalt, is dat jij spreekt van een inwoner, terwijl de pers spreekt van een fauna-inspecteur?

Wij

“EE
en ik zal je dit nog even mailen. Ik weet ook dat mijn collegag

colleg

Met vriendelijke groet,

(cc) contact heeft met jouw

+31

Werkzaam op: ma di do vr

waterschap

\\\ limburg

met de omgeving, voor de omgeving

00000
4Js, ik meld me aan voor e-mails op maat

van EEE:prvlimburg.nlBEY prvlimburg.nl>

Verzonden: woensdag 22 november 2023 11:00

5.1.2e @waterschaplimburg.nl>

Onderwerp: Beverbeheer Holsterbeek
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Er zijn twee zaken rondom bevers waar pers bij betrokken is.

Onderstaand de samenvatting zoals ik het begrepen heb, alleen voor INTERN gebruik, want ik heb niet alles kunnen checken.

Laten we contact hebben bij persvragen, zoals afgesproken.

Fijne werkdag en laten we snel die afspraak over communicatie over de bevers maar inplannen. ;)

Groet,

1. Degene waarover ik belde: St. Odilienberg (Holsterbeek)

Betrokken: Provincie Limburg, Faunabeheereenheid, waterschap Limburg, inwoners voor behoud van de bevers, journalist Jan

Hensels — De Limburger
Wat: Vier dammen uit de Holsterbeek in Paarlo zijn verwijderd (niet door het waterschap, melding bij PL)

Tijdspad

Maandag 20/11: Melding van inwoners tegen de ontheffing (structureel overtreding van de Wnb t.a.v. de bever) bij zowel FBE als

Provincie Limburg

Maandag 20/11: Reactie per mail van FBE - FBE zal zelf niet de machtiging zal intrekken.

Maandag 20/11: Handhaving Provincie Limburg neemt melding in behandeling en zal indien nodig contact zal opnemen met de

FBE.

Maandag 20/11: Persvraag vanuit De Limburger

Dinsdag 21/11: Contact tussen Provincie Limburg en FBE over eventuele inzage in plan dat voor de ontheffing is ingediend. FBE

geeft aan dit vanwege AVG niet te kunnen doen (ook niet afgelakt)

Woensdag 22/11: Provincie staat anders in het delen van plannen, zonder persoonlijke informatie kan deze informatie wel gedeeld

worden.

2. Degene waarjij al meer over wist: Gemeente Venray
— Qostrum

Betrokken: Inwoner — Politie — gemeente Venray— Provincie Limburg - Waterschap
Wat: waterschap heeft dam verwijderd ivm wateroverlast en het vrijhouden van de bypass voor vismigratie waarna een inwoner

een melding heeft gedaan bij de politie

Tijdspad

Dinsdag 21/11: Melding die in overleg met Gemeente Venray door Politie Limburg Noord — Team Venray Gennep is doorgestuurd

aan Provincie Limburg
“Meneer wilt graag contact. Ziet net tijdens het wandelen in het bos dat de beverdam bij de rosmolen weggehaald is. Staan ook

sporen van een trekker in de grond dus iemand heeft dit weggehaald. Melder heeft het idee dat dit gedaan is door een van z'n

broers die haar aardappelvelden heeft. Volgens melder is het vrijwel onmogelijk dat hier een vergunning voor is afgegeven omdat

het grond van de provincie is en de bever zeer beschermd is. Wilt hier eventueel aangifte van doen als dit mogelijk is.”

Woensdag 22/11: Melder gaat daar met de pers (wie?) een bezoek brengen

Woensdag 22/11: Ook BOA Groene Brigade kijkt ter plaats een zoekt in overleg met Waterschap uit wat er gebeurd is

Hierover heb ik als woordvoerder geen vraag gehad vooralsnog.
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